


Koska ko. rakennus pihapiireineen on ollut pitkään vuokrattuna
erään yhdistyksen toimintaan, niin tietääksemme sitä tarvitaan
kipeästi edelleen ko. toimintaan ja samanlaisia yhdistyksiä tai
muita tarvitsevia on varmasti kaupungissa, joten mielestämme
kaupungilla on edelleen tarvetta tukea tällaista toimintaa tai
muita palveluja. Vaikka kaavaehdotuksessa esitetty
käyttötarkoitus mahdollistaa rakennuksen käyttämisen
asumisen lisäksi myös toimistona ja/tai liiketilana, ei ole
ollenkaan varmuutta, että ko. paikka säilyisi nimenomaan
edullisena kokoontumistilana tai muuna yleisenä käynti-
virkistyspaikkana.

Miksi kaupunki ei ole tutkinut tai ideoinut enempää, mitä
alueella voisi olla? Näin keskeinen luonnonhistoriallinen,
kulttuurihistoriallinen ja taajaman syntyhistoriaan liittyvä paikka
yhdessä Hollolanakadun toisella puolella olevan Y-tontin kanssa
ansaitsee tulla tarkkaan pohdittua, miten ne voivat parhaiten
palvella tulevaisuudessakin asukkaita ja myös matkailijoita.

Lahdessa on vähän kulttuurihistoriaa jäljellä. Juuri tällaiset
vanhat yleiset rakennukset ja niihin liittyvät tapahtumat
kiinnostavat ihmisiä ja matkailijoita. Uskomme, että aikoinaan
kun kaupunki on ostanut yksityiseltä ko. tontin, on yhtenä
perusteluna ollut juuri se, että alue tulee olemaan julkista ja
yhteistä aluetta.
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